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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2015      § 29-42 
 

Tid: Tisdagen den 17 mars  kl. 17.30–17.45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-03-23 
 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

     

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Österberg (S) 

Anders Lindell (MP) 

Vakant (MP) 

Bo Sundin (M) 

Mikael Valier (KD) 

 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP)  tjänstgörande ersättare 

Mathias Mellgren (C)  

 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare 

och Lennart Öström administratör  

 

Arbetsmarknads- och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

 
Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 
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§ 36 
Upprustning av Hammarby IP – inriktningsbeslut 
Dnr 324/938/2014 

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för upprustning av Hammarby IP 

för att klara arenakraven gällande allsvensk damfotboll till cirka 40 mnkr. Inför 

kommande genomförandebeslut får förvaltningen i uppdrag att beställa fram-

tagning av de handlingar som behövs för att genomföra projektet av fastighets-

kontoret. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna tillägg till nuvarande hy-

resavtal med fastighetskontoret om cirka 2,3 mnkr år 1. 

3. Idrottsnämnden har genom godkännande av redovisat förslag svarat på dels 

skrivelse från (S), (MP) och (V) om en arena för allsvensk damfotboll och skri-

velse från (FP) om bland annat föreningars möjlighet till delaktighet i projek-

tet.  

4. Förvaltningen ges i uppdrag att utreda rätt benämning på Hammarby IP då 

även namnet Kanalplan används. 

 

Ärendet 
Fastighetskontoret har på uppdrag av idrottsförvaltningen utrett förutsättningarna för att all-

svensk damfotboll ska kunna bedrivas på anläggningen Hammarby IP. Utgångspunkten är 

Svenska fotbollförbundets arenamanual enligt senaste utgåvan.  

 

De kostnadskalkyler som är genomförda med programmet som grund ger en bedömd investe-

ringskostnad på cirka 40 mnkr. Investeringskostnaden inkluderar hittills utfört utrednings-

/programarbete. 

 

Den preliminära tidsplanen visar att Hammarby IP kan vara anpassad för allsvensk damfotboll 

till våren 2016.  

 

Den självkostnadshyra som tillkommer som en följd av investeringen beräknas till 2,3 mnkr 

varav 2,2 mnkr är kapitalkostnader.  

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Tjänstgörande ersättaren Billy Östh (M) yrkar att förvaltningen ges i uppdrag att utreda rätt 

benämning på Hammarby IP då även namnet Kanalplan används. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut samt enligt tjänstgörande 

ersättaren Billy Östh (M) förslag till beslut.  
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Särskilt uttalande 
Vice ordförande Regina Kevius m.fl. (M) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

Det är viktigt att Stockholm stad tillhandahåller ändamålsenliga idrottsanläggningar för så-

väl elitlag som för breddidrotten. Vi är dock kritiska till Svenska fotbollförbundets (SvFF) 

arenamanual som ställer orimliga krav på hur kommunerna ska disponera skattemedel för 

idrottsinvesteringar. SvFF motiverar de nya arenakraven med att man vill ha attraktivare 

arenor som närmar sig de internationella kraven. Sedan 2013 har inte mindre än två arenor 

av högsta internationella klass invigts i Stockholms län varav en, Tele2 Arena, i Stock-

holms stad. SvFF har själva valt att definiera attraktiva arenor utifrån teknik och komfort 

medan många klubbar och föreningar istället definierar en attraktiv arena i termer av en 

god stämning och en välfylld arena. I detta läge hade det varit klädsamt om SvFF hade haft 

en flexibel inställning till kraven på t.ex. Kanalplan.  

 

Hammarbys damer hade under förra säsongen i snitt 412 besökare per match, inklusive 

derbymatcher mot bland annat Djurgårdens damer och Brommapojkarnas damer. Det är 

långt ifrån det krav som SvFF har om 800 sittplatser under tak och en investering i den 

storlek som nu föreslås är heller ingenting som föreningen själv anser sig ha ett behov av, 

mer än att de vill ha en godkänd arena att spela sina hemmamatcher på.  

 

Bortsett från kostnaden som sådan innebär en prioritering av elitidrottens anläggningar att 

breddidrottsanläggningar får stå tillbaka. Det är en orimlig prioritering av offentliga medel 

och strider mot målen i stadens idrottspolitiska program. Vi förväntar oss att vänstermajo-

riteten – som också står bakom det idrottspolitiska programmet – lever upp till de idrotts-

politiska målsättningar som det råder politisk enighet kring och framöver prioriterar bredd-

idrotten.  

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och Kristdemokrater-

nas förslag till beslut.  

 

Richard Bengtsson (FP) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Kvinnor och män ska ha jämställda förutsättningar att utöva såväl bredd- som elitidrott. 

Folkpartiet har arbetat hårt för att Kanalplan ska anpassas till arenakraven för damall-

svenskan och bli ett centrum för damfotbollen i Stockholm. Vi välkomnar därför att man 

nu går vidare med upprustningen. Med tanke på de fördyringar som har skett vid andra 

projekt, t.ex. på Grimsta IP, är det viktigt att förvaltningen arbetar för att hålla sig inom 

budgetramen. 

Ärendet är också tänkt som ett svar på den skrivelse som vi tidigare har lagt om Kanalplan. 

Vi ställde där frågan hur nämnden planerar att involvera och samverka med berörda före-

ningar. Det är bra att man har bildat en referensgrupp där representanter från föreningarna 

ingår. Vi förutsätter att gruppen involveras även framgent i det kommande arbetet och att 

man är lyhörda inför de synpunkter som de berörda föreningarna kommer med. 

 

 

   

I Tjänsten Erik Odenlid 

   Nämndsekreterare 


